
PROTOKÓŁ NR LXI/10

Z LXI SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W KOWARACH,

która odbyła się 30 czerwca 2010 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Kowarach.

           Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Roman Kołodziej o godzinie 9:09 otworzył LXI Sesję. W 

posiedzeniu uczestniczyło 12 Radnych (nieobecni: p. Bierowski, p. Cwynar, p. Tyrawa - załącznik nr 1),  

co wobec ustawowego składu Rady, wynoszącego 15 osób, stanowi quorum. 

  P. Mazurak oznajmił, iż prosił, by zmiany w budżecie Radni otrzymywali wcześniej.

 P.  Nawalaniec,  Skarbnik Miasta  – stwierdziwszy, że projekt  wpłynął w terminie – wyjaśniła,  czego 

dotyczy wniesiona autopoprawka. 

Następnie Wiceprzewodniczący odczytał porządek obrad (załącznik nr 3), który – poddany pod 

głosowanie – przyjęty został jednogłośnie, a przedstawiał się, jak poniżej.

1. Otwarcie Sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Sprawozdanie z prac między sesjami:

- Burmistrza,

- Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej,

- Przewodniczących Komisji,

- Przedstawiciela Gminy Kowary w ZGK,

- Przedstawiciela Gminy Kowary w Euroregionie Nysa.

4. Pytania i interpelacje.

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

a)wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei we Wrocławiu;

b)zmiany uchwały Nr XL/214/09 Rady Miejskiej w Kowarach z dnia 26 maja 2009 r. w sprawie trybu 

udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  przedszkoli  prowadzonych  na  terenie  Gminy 

Miejskiej Kowary przez osoby fizyczne lub osoby prawne, inne niż jednostki samorządu terytorialnego;

c)zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na rok 2010;

d)rozpatrzenia skargi Pana Marka Mikruta na bezczynność Burmistrza Miasta Kowary;

e)przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Rady Miejskiej w Kowarach.

6. Sprawy różne.

Ad. 6 Burmistrza (załącznik nr 4)

  P. Mazurak, zapytał, czy Miasto korzysta z nowowybudowanych kolektorów, jakie ponosi w związku z  

tym koszty – czy są ujęte w stawce za wodę i ścieki oraz kiedy Radni otrzymają sprawozdanie finansowe 

z działalności Spółki.
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  Burmistrz  Miasta,  Mirosław Górecki,  zapowiedział  zwrócenie  się  w niniejszej  sprawie  do  Prezesa 

Karkonoskiego Systemu Wodociągów i Kanalizacji. 

Wiceprzewodniczący odczytał swoje sprawozdanie (załącznik nr 5).

Komisji Oświaty i Kultury

  P. Klepacz przedstawiła cel posiedzenia, które odbyło się 29 czerwca.

Komisji Rewizyjnej 

  P. Ujma odczytała porządek obrad oraz wnioski z 26 czerwca (załącznik nr 6).

Komisji Budżetu, Planowania i Finansów 

  P. Pohoska odczytała protokół z: 24 czerwca (załącznik nr 7).

Komisji Ładu i Porządku Publicznego

 P.  Pędziwiatr  poinformowała  o  temacie,  a  następnie  odczytała  wnioski  ze  spotkania  z  15  czerwca 

(załącznik nr 8).

Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa

  P. Machnica omówił przebieg posiedzenia z 7 czerwca (załącznik nr 9).

Komisji Gospodarki Komunalnej 

  P. Kołodziej odczytał porządek obrad oraz wnioski z 28 czerwca (załącznik nr 10).

Przedstawiciela Gminy Kowary w ZGK

  P. Pohoska oznajmiła, iż dziś odbędzie się posiedzenie. 

Przedstawiciela Gminy Kowary w Euroregionie Nysa

  Burmistrz poinformował, że podczas Krajowego Zjazdu dokonano podsumowania działań podjętych w 

2009 roku.

Ad.  4 P.  Mazurak  zauważył,  iż  zgłaszał  uwagi  dotyczące  koszenia  traw oraz  stanu  dróg  na 

Osiedlu  Wichrowa  Równia,  lecz  nie  przyniosło  to  rezultatu.  Radny  chciał  wiedzieć  również,  kiedy 

rozpocznie się realizacja planowanej tam inwestycji.

  Burmistrz zabrał głos w niniejszej kwestii.

 Następnie dyskutowano na temat budowy parkingów przy ul. Klonowej oraz protestu mieszkańców 

przeciwko owemu przedsięwzięciu.

  W dalszej części obrad p. Nowosielski wyraził opinię na temat stanu dróg oraz czystości w Mieście.

 Natomiast p. Pohoska pytała o możliwość naprawy szkód wyrządzonych podczas zadania realizowanego 
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przez Firmę SKANSKA.

10:33-10:50 – przerwa.

Ad. 5 a)Wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei  

we Wrocławiu.

  Wiceprzewodniczący poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu przez Komisję Gospodarki 

Komunalnej.

  Burmistrz omówił jego założenia.

  Następnie odpowiedzi na pytania Radnych udzielała p. Młotkowska, Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki Przestrzennej.

Wiceprzewodniczący  poddał  projekt  pod  głosowanie.  Wzięło  w  nim  udział  12  Radnych 

(nieobecni: p. Bierowski, p. Cwynar, p. Tyrawa). Uchwała nr LXI/293/10 przyjęta została jednogłośnie.

b)Zmiany uchwały Nr XL/214/09 Rady Miejskiej  w Kowarach z dnia 26 maja 2009 r.  w  

sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  przedszkoli  prowadzonych  na  

terenie Gminy Miejskiej Kowary przez osoby fizyczne lub osoby prawne, inne niż jednostki samorządu  

terytorialnego.

  P. Pohoska zapewniła o zaakceptowaniu projektu przez Komisję Budżetu, Planowania i Finansów. 

Wiceprzewodniczący poddał go pod głosowanie. Wzięło w nim udział 12 Radnych (nieobecni:  p. 

Bierowski, p. Cwynar, p. Tyrawa). Uchwała nr LXI/294/10 przyjęta została jednogłośnie.

c)Zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na rok 2010.

  P. Pohoska wyjaśniła, czego dotyczy wspomniana uprzednio autopoprawka. 

Wiceprzewodniczący  poddał  pod  głosowanie  wniosek  Burmistrza  o  uwzględnienie  jej  w 

projekcie uchwały. Wzięło w nim udział 12 Radnych (nieobecni: p. Bierowski, p. Cwynar, p. Tyrawa) – 

wniosek przyjęty został jednogłośnie. 

  Skarbnik Miasta – omówiwszy wprowadzone zmiany – udzielała wyjaśnień p. Mazurakowi.

  P. Pohoska oznajmiła, że Komisja Budżetu, Planowania i Finansów zatwierdziła je jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący  poddał  projekt  pod  głosowanie.  Wzięło  w  nim  udział  12  Radnych 

(nieobecni:  p. Bierowski, p. Cwynar, p. Tyrawa). Uchwała nr LXI/295/10 przyjęta została jednogłośnie.

d)Rozpatrzenia skargi Pana Marka Mikruta na bezczynność Burmistrza Miasta Kowary.

  P. Ujma poinformowała o przyczynie złożenia skargi.

  Burmistrz udzielił wyjaśnień.

Wiceprzewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

  P. Nowosielski skwitował, iż nie ustalono, czy skarga jest zasadna, czy też nie.

Wiceprzewodniczący  przeprowadził  głosowanie  nad  uznaniem  zasadności  skargi.  Na  sali 

obecnych było 12 Radnych (nieobecni: p. Bierowski, p. Cwynar, p. Tyrawa) - „za” głosowało 6, 3 było 

3



„przeciw”, 2 Radnych wstrzymało się od głosu; 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu. 

  P. Król, Radca Prawny, zdecydowała o jego powtórzeniu.  Wzięło w nim udział 12 Radnych (nieobecni:  

p. Bierowski, p. Cwynar, p. Tyrawa) – 6 było „za”, 3 „przeciw”, 3 osoby wstrzymały się od głosu. Skargę 

uznano za zasadną (uchwała nr LXI/296/10).

e)Przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Rady Miejskiej w Kowarach.

Wiceprzewodniczący  poddał  projekt  pod  głosowanie.  Wzięło  w  nim  udział  12  Radnych 

(nieobecni:  p. Bierowski, p. Cwynar, p. Tyrawa). Uchwała nr LXI/297/10 przyjęta została 7 głosami 

„za”, przy 1 „przeciw” oraz 4 „wstrzymujących się”.

Ad. 6 P. Ujma zaapelowała o naprawę muru oporowego przy ul. Wiejskiej 18.

Następnie - jako że nie było więcej spraw wymagających omówienia – Wiceprzewodniczący o  

11:50 zamknął LXI Sesję Rady Miejskiej w Kowarach. 

Protokół sporządziła:                                                                         Wiceprzewodniczący

Sylwia Wątroba                                                                             Rady Miejskiej w Kowarach
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